
Referat fra generalforsamlingen d. 9/3 2024 
 

1. Valg af dirigent og referent 

  Dirigent: Christian Hansen 

 Referent: Bjørn Hansen 

 Indkaldelse til generalforsamling udsendt rettidigt 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbende   

 Godkendt, beretning er vedlagt. 

3. Aflæggelse af revideret regnskab underskrevet af bestyrelse og revisor 

  Regnskabet blev godkendt 

4. Rettidig indkommende forslag  

4.1. Bestyrelsen ønsker at vedtægterne vedrørende kontingentet præciseres derfor foreslås 
følgende ændring: ”Uanset hvilken mængde man køber af lam og kalv, betales der kun for 1 
andel”.  

Enstemmigt vedtaget 

4.2 Bestyrelsen foreslår ændring af § 7 fra: Ordinær generalforsamling afholdes hvert år den 
1. uge i marts måned til ” Ordinær generalforsamling afholdes hvert år i marts måned”. 

Enstemmigt vedtaget  

4.3 Bestyrelsen fremlægger forslag om at når der kun købes hakket kød a´ 10 kg, betales der 
kun 1 andel på 50 kr. Hvis der herudover købes andet kød, fx et lam eller ¼ eller 1/8 kalv, 
betales det kontingent der vedtages på den ordinære Generalforsamling (i 2023 var det 
beløb 250 kr.)  

Enstemmigt vedtaget 

5. Fremlæggelse af budget, herunder fastlæggelse af kontingent  

 Budgettet blev godkendt 

6. Valg af bestyrelse og suppleanter  

 Formand blev Henrik Hertz 

 Medlemsansvarlig blev Bjørn Hansen 

 Suppleanter blev Keld Søbøtker og Jørgen Hansen 

7. Valg af revisor  

 Revisor blev Per Sheye 

8. Eventuelt. 



 Vi håber at finde en ny leverandør af lam, men der er endnu ikke en aftale på plads. 

Der har været forespørgsel på mulighed for at betale via MobilePay, men en 
foreningsordning koster 0,99% af det overførte beløb, så det er ikke noget vi vil gøre. 

Der kommer nye opslag på folden vedr. muligheden for at købe hakket kød. 

Der bliver talt med Tåstrup kommune, om problemerne med for meget vand på marken. 

Årets to arbejdsdage bliver søndag den 26 maj og søndag den 1 september 2024. 

Vi har igen i år en stand på Grøn dag, som afholdes 4 maj. 

Formanden opfordrede medlemmerne til at sprede budskabet om fordelene (miljø, kvalitet 
mv.) Ved at deltage i vores kogræsserforening, så vi kan blive flere medlemmer. Det er 
nødvendigt for at foreningen kan fortsætte. 

Der er nedsat en arbejdsgruppe, der vil lave en artikel til lokalavisen om fordelene ved at 
deltage i vores kogræsserforening. 


